



Algemeen Bestuur

Verslag

Datum: Maandag 15-05-2023

Nr.	Beschrijving
1	Opening:
2	Mededelingen en vaststellen agenda
3	Verslag 17-04-2023 Bijlage 1: Geanonimiseerd verslag Bijlage 2: Na kleine aanpassing bij wonen is verslag akkoord
4	Inventariseren Rondvraag: Participatiemedewerker Groentesteeg
5	Voortgang projectgroepen: Projectgroep Toerisme: Er is 1 juni het volgend overleg Projectgroep Openbare Ruimte en Veiligheid, Wonen en CE: A.s. woensdag is er weer een overleg met de Marktbewoners. 9 mei is er een overleg geweest met de Gemeente inzake het Geerhoekgebied. Voldeed aan verwachting. Was een open en eerlijk gesprek. Ook over de Hoogt2 gehad. Bij Geerhoek plan ligt een gebiedsvisie vanaf 2021. Gebiedsvisie komt niet overeen met hetgeen hoe er nu voor staat. Gemeente is er nog niet aan uit wat ze willen. Voor de zomer moet er een nieuwe visie komen. Bankje oude baan is gerealiseerd. Duiker is geregeld. verbinder vroeg hier nog naar maar toen lid aangaf dat dit niet meer nodig was vond hij dit heel vervelend en wilde rekening van de duiker door de gemeente laten vergoeden. Hierop al reactie gehad en is nu betaald door de Gemeente. Projectgroep Sociaal/Duurzaam: Projectgroep Communicatie/PR/ICT: Op facebook worden bericht geplaatst. Sommige bericht zorgen voor discussie maar daar moeten we voor waken. Met plaatsen van berichten hier op letten dat de inleidende tekst met plaatsen van het bericht duidelijk maakt met welke reden je wat plaatst.
6	Voortgang infomail, inkomend en uitgaande poststukken Inspiratiebijeenkomst met andere bewonersplatformen 31 mei 19.15 uur. 3 leden zullen aansluiten

7	<p>Bespreken voorstellen overige gelden:</p> <p>Vorig AB zijn er initiatieven besproken. Niet iedereen was het hier mee eens, dus vraag is gesteld om met andere voorstellen te komen dit AB.</p> <p>Voorstel de “overige” gelden te benoemen als leefbaarheidsinitiatieven.</p> <p>Hiervoor gaan we criteria opstellen.</p> <p>1. Hoe gaan we het gesprek aan met de Gemeente m.b.t. het werkbudget.</p> <p>2. Hoe en waarvoor zijn de gelabeld gelden</p>
8	<p>Aanvraag Voucher Verkeersregelaars</p> <p>Akkoord door alle leden om een halve voucher toe te kennen.</p> <p>Aanvraag voucher Kasteel</p> <p>Akkoord door alle leden.</p>
9	<p>Actie en besluitenlijst. Bijlage 3</p> <p>Sluiten: 9, 16, 24, 25, 26, 27,</p> <p>Lopend: 15, 17,21,23, 28, 29, 30, 31,</p>
10	<p>Rondvraag: Bespreken ingediende onderwerpen bij punt 4</p> <p>Lid heeft navraag gedaan bij verbinder i.v.m. participatiemedewerker. Ze is meer om de ambtenaren te ondersteunen. In kennismakingsgesprek is destijds aangegeven dat we kennis konden maken met de participatiemedewerker met de veronderstelling dat ze ook aanspreekpunt voor ons als DR zou fungeren. Dit aankaarten op bijeenkomst 31 mei.</p> <p>Groentesteeg. Lid heeft verbinder gesproken. Gemeente kan hier niets aan doen. Als DR kunnen we hier dan ook niets in betekenen.</p>
11	<p>Stemmingen Aspirant leden</p> <p>Iedereen heeft gestemd en willen de aspirant leden welkom heten als leden DR.</p> <p>lid neemt camera mee volgend AB</p>